
Beantwoording vragen fracties ChristenUnie en CDA - Toekomstbestendig 
Pluimveemuseum   

ChristenUnie 

1. Het Pluimveemuseum gaat verbreden. Er wordt onderzoek of het Veeteelt museum erbij 
gaat komen. Kunnen we ervan uitgaan dat de naam Pluimveemuseum blijft bestaan?

Ja, dat kan worden bevestigd. Overigens is ook in het raadsvoorstel aangegeven dat de 
fusiegesprekken met het Veeteeltmuseum geen resultaat hebben opgeleverd en zijn 
beëindigd. 

2. De museumjaarkaart gaat ook gelden voor het Pluimveemuseum. Dit levert wel meer 
bezoekers op maar is het voldoende onderzocht of dit ook meer geld gaat opleveren?

Ook in het door het ZKA Leisure Consultants, een bureau gespecialiseerd in dit soort 
vraagstukken, opgestelde haalbaarheidsonderzoek (bij het raadsvoorstel gevoegd) wordt 
aangeven dat introductie van de museumjaarkaart een belangrijke impuls kan geven aan de 
omzetontwikkeling. Dit is gebaseerd op de ervaringen van talrijke musea met de deze kaart.     

3. De provincie heeft nog geen subsidie toegezegd. Kunnen de plannen ook doorgaan zonder de 
provinciale subsidie en laat Barneveld haar subsidie afhangen van de provincie?

De plannen kunnen gewoon doorgaan. Met de subsidie van de gemeente wordt de inrichting 
van 1 hal afgerond en zal de andere hal toegankelijk worden gemaakt voor het publiek. Indien 
het Pluimveemuseum niet erin slaagt om het restant bedrag te verkrijgen dan zullen bepaalde 
investeringen (bv. in zonnepanelen) worden uitgesteld en de 2e hal sober worden ingericht.

4. In de toekomst wordt rekening gehouden met een eventuele verplaatsing van het museum. 
Hoe realistisch is dat als de verbouwing afgerond is?

Daar is in het verleden weliswaar over gesproken, maar voor de eerstkomende 5-10 jaar geen 
reële optie. Dit onderwerp heeft in de uitwerking van het ondernemersplan dan ook geen rol 
gespeeld. Ook in de periode daarna zal moet blijken of verplaatsing wenselijk en realistisch is.

5. In de begroting zien we de terugbetaling van de investering subsidie aan de Gemeente 
Barneveld. Hoelang loopt deze nog door en moet de nu gevraagde subsidie ook terugbetaald 
worden?

Het betreft een subsidie uit 1998 waarop geen terugbetalingsregeling rust. 
De nu gevraagde subsidie kent ook geen terugbetalingsregeling.

CDA

1. Hoe staat dit besluit ten opzichte van het al eerder opgenomen bedrag in de begroting van 
2020?



Uw raad heeft inderdaad reeds een eenmalig bedrag van 2 ton beschikbaar gesteld in de 
begroting 2020 voor dekking van de investeringskosten in vernieuwing van het 
Pluimveemuseum. Met dit raadsvoorstel wordt u gevraagd dit besluit te bevestigen en bent u 
geïnformeerd op welke wijze het door u beschikbaar gestelde bedrag zal worden besteed.  

2. Is het een bevestiging van een al eerder genomen besluit?

Dat klopt, zie het vorige antwoord. 


